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   BEVIS   
  Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
   

Organ   Trelleborgs församling- kyrkoråd 
   

Sammanträdesdatum 2023-06-12    
     

Datum för anslag uppsättande  Datum för anslag nedtagande  
     

Förvaringsplats för protokollet Församlingshemmet    
     

Underskrift                                                                 _                         

 Filip Jönsson    
 
  

Plats och tid Nicolaisalen 18:30-20:00 
    
Beslutande: 

 
 
 
 

 

Ulf Bingsgård, ordf 
Anitha Ljung, vice ordf 
Angelica Kilander, KH 
Åke Svensson 
Anne-Marie Hansson 
Anders Söderberg 
 
 

Lizian Kyréus 
Bo Andersson 
Estrid Nimåker- tjg ers 
Lina Hansson- tjg ers 
Anitha Lata- tjg ers 

Ersättare: 
 
 
Frånvarande: 

 
 
 
Susanne Centervall 
Linda Rahm  
Margreth Mårtensson 
 
 

 
 
 
 
Leif Malmstein 
Mats Vikard 
 
 

 

Övriga deltagande: Emma Lindstrii, sekreterare 
Linnea Widing, kyrkogårdschef 
 
 

 

    

Utses att justera: Estrid Nimåker och Anitha Ljung 
      

Justeringens plats och tid: 21 juni i församlingshemmet 
     

    

Underskrifter: Sekreterare:                                                                  _                      

  Emma Lindstrii    
     

 Ordförande:                                                                 _                        

  Ulf Bingsgård   
      

 Justerande:                                                                  _                                                                                    _                       

  Estrid Nimåker  Anitha Ljung  
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 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Ulf Bingsgård öppnade mötet och hälsade mötesdeltagarna välkomna. Kyrkoherde 

Angelica Kilander inledde med en andakt.  

 Upprop 

Sekreterare Emma Lindstrii förrättade upprop som godkändes.   

 Val av justerare, tillika rösträknare samt dag för justering av 
protokoll 

Kyrkorådet beslutade: 

• att utse Estrid Nimåker och Anitha Ljung till justerare, tillika rösträknare 

• att justering av protokollet skall ske 21 juni i församlingshemmet. 

 Godkännande av dagordning 

 

Kyrkorådet beslutade: 

• att godkänna dagordningen.  

 Karl-Johan Eklund om församlingens ungdomsverksamhet 

Pedagog Karl-Johan Eklund berättade om församlingens ungdomsverksamhet WWJD. Under 

hösten och våren har 500 ungdomar besökt verksamheten och ett 50-tal medverkar på 

andakterna. Ungdomar anställda på timbasis arbetar och predikar i verksamheten. WWJD har 

öppet en kväll i veckan under terminerna men har varit stängt sedan april p.g.a. renovering av 

kryptan.  

 Föregående mötes protokoll 

Angelica Kilander informerade om att Anna Hults samt Angelica Kilanders namn nu är 

ingraverade på stentavlorna i sakristian.   

Kyrkorådet beslutade: 

• att lägga föregående mötes protokoll till handlingarna  
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  Predikoturer 

Dnr F 2023-0095 

Kommunikatör Johan Törnqvist Sandelius har lämnat in skrivelse avseende hur publicering av 

predikoturerna kan fasas ut.  

Kyrkorådet beslutade: 

• Att publicering av predikoturerna i Trelleborgs Allehanda ska avslutas under hösten 
2023.  
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 Studier med lön 

Dnr F 2023-0096 

Pedagog Matilda Salomonsson har sökt utbildning till församlingspedagog ht-23 till vt-25, 

Svenska kyrkans utbildningsinstitut i Lund, SKUI. Studier omfattar 50 % på 2 år. 7 veckor/läsår är 

förlagda på SKUI. Utöver detta är det hemstudier. 

Ledningsgruppen ser ett behov av att ha en utbildad församlingspedagog i församlingen, då 

ingen av de tre anställda pedagogerna har gått Svenska kyrkans profilutbildning. En anställd 

församlingspedagog innebär en kompetenshöjning i verksamheten och ett värnande från 

församlingen om kyrkans profilyrken. 

Det är ledningsgruppens önskan att Matilda ska kunna studera de kursförlagda veckorna på 

SKUI med full lön. Övriga studier görs på fritiden. 

Matilda kommer att fortsätta att arbeta 100 %. Vid behov behöver dock timanställd vikarie tas 

in om verksamhet krockar med kursförlagda studier. 

 

Kyrkorådet beslutade: 

• Att Matilda Salomonsson får studera de kursförlagda veckorna på SKUI med full lön.  
 

 

  



KYRKORÅD 5 (9) 
 Sammanträdesprotokoll 2023-06-12

  
 

Justerandes sign 
 
 
 

   Utdragsbestyrkande 

 

 Akka-undersökning 

Dnr F 2023-0097 

Akka är en webbaserad medarbetarundersökning med frågor om arbetsmiljö och arbetsklimat. 
Den erbjuds alla arbetsgivare inom Svenska kyrkan en gång per år. Den webbaserade enkäten 
utgör ett konkret verktyg för arbetsgivare i uppdraget att mäta och följa upp arbetsmiljön på 
den egna arbetsplatsen. 

Kyrkorådet beslutade  

• Att församlingen ska genomföra Akka-undersökningen under hösten 2023 
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 Sommardelegation 

Dnr F 2023:0098 

Kyrkorådet beslutade  

• Att kyrkorådet delegerar under kyrkorådets sommaruppehåll från den 12 juni 2023 till 
nästkommande kyrkorådsmöte beslutanderätten, i ärenden av brådskande natur, till 
ordförande Ulf Bingsgård (med ersättare vice ordförande Anitha Ljung) och kyrkoherden 
gemensamt.  
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Informationsärenden 

 Växhuset uppföljning 

Växhuset är ett diakonalt projekt inom social ekonomi, som med medel från allmänna 

arvsfonden skulle finansiera 1,5 tjänst inom diakoni under tre år. När diakon Carita Ibarra 

Kristensen slutade fanns det inte någon som kunde hålla i det och projektet har därför inte 

kommit igång i Trelleborgs församling. 

 Budget 2024 

Budgetberedningen har haft sitt första möte. Då arbetet med mål- och visioner är i full 
gång finns inte tydliga mål att förhålla sig till. För att ändå sätta en riktning för budget 
2024 har budgetberedningen satt inriktningsmål för samtliga verksamheter- Ett diakonalt 
förhållningssätt, där unga och barn sätts i första rummet och all verksamhet präglas av 
ett hållbarhetstänk.   
 
Alla verksamheter ska implementera dessa inriktningsmål. I verksamhetsplanerna ska alla 
verksamhetsansvariga analysera hur detta kan göras på bästa sätt. Därutöver ska 
säkerhetsaspekterna i verksamheten och vilka sårbarheter som finns kommenteras samt vilken 
beredskap som finns för att möta dessa. 
 
Budgetberedningen vill även öka samverkan mellan verksamheter, öka den formella samverkan 
med kommunen och andra församlingar samt öka församlingsbornas aktiva delaktighet.  

Budgetberedningen föreslår att det ska avsättas en pott för kyrkoherden att ta in en konsult 
som kan utreda möjligheten att starta en förskola. Annat förslag som kom upp var 
begravningsbyrå, familjerådgivning och second handbutik.  

Det diskuterades att det skulle vara fint om Västra Kapellet användes som begravningskapell 
med mera då det ligger närmare sjöstaden.   

Budgetberedningen gick också igenom andelen medarbetare per tusen tillhöriga och kan 
konstatera att vi ligger lågt i antal anställda per tusen medlemmar i jämförelse med andra 
församlingar.   

 Biskoparnas brev om nattvard 

Kyrkoherden har fortsatt med det schema som var beslutat med mässa varje söndag, vilket inte 
alltid varit så historiskt sett.  Det finns lite olika syn på nattvarden i församlingen avseende att 
barn inte ska ta emot nattvard eller om det ska vara nattvard varje söndag. Biskoparnas brev 
om nattvarden delades ut till kyrkorådet. I detta står hur vi som evangeliskt lutherskt samfund 
ska förvalta nattvarden i församlingarna - barn är välkomna och istället för att minska antalet 
nattvardsgudstjänster ska vi möjliggöra att fler får ta emot nattvarden. 
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Under hösten arbetar Domkapitlet med att öka antalet obligatoriska nattvardsgudstjänster i 
församlingarna.  

 Mål och visionsarbete 

Processgruppen är tillsatt och består av kyrkorådets ordförande Ulf Bingsgård, kyrkoherde 
Angelica Kilander, miljöstrateg Anitha Ljung, pedagog Sofia Grammatikopoulos, kommunikatör 
Johan Törnquist Sandelius, kyrkogårdsarbetare Anitha Berglund, diakon Aurora Smith, 
kyrkogårdsarbetare Henrik Berglund samt krematorieföreståndare Per Svensson. 

Processgruppen sammanträder första gången om en vecka. 

 Ordförandes kvartssamtal 

Som en del av mål- och visionsarbetet kommer ordförande Ulf Bingsgård under sommaren att 

träffa alla ledamöter och ersättare för enskilda möten. Mötena rör församlingens framtid och 

demokratifrågor. Hur säkerställer vi nomineringsgruppernas framtid? Hur synliggör vi det 

förtroendevalda perspektivet?  

 Ungdomsrådet 

Lizian Kyréus rapporterade från ungdomsrådet. Representanter har varit på Svenska kyrkans 

ungas årsmöte. Anne-Marie Hansson ställde fråga hur stor budget ungdomsrådet har, vilken 

uppgår till 19 000 kr.  

 Renovering 

Kyrkogårds- och fastighetschef Linnea Widing informerade om renoveringen av 

församlingshemmet samt de ätor som inkommit sedan föregående möte. Samtliga ätor är 

genomarbetade av Linnea, konsult Claes Kroon och konsult inom ventilation och konstruktion 

mm. Ätorna avser sanering av vind, invallning av ventilationsanläggning, avväxling av balkar 

samt håltagningar och uppgår till totalt 364 tkr.  

 Miljödiplomering 

Miljögruppen har regelbundna träffar och gör inventering över vilka bidrag som finns att söka 

samt gör bedömning om de är relevanta och kostnadseffektiva för församlingen.  

 Personalfrågor 

Diakontjänsten fick sex sökande varav en vigd diakon. Tyvärr drog hon tillbaka sin ansökan och 
därmed finns ingen lämplig sökande. Kyrkoherden kommer att ha diskussion med stiftets 
diakonrekryterare samt församlingens diakon för att diskutera möjliga lösningar. Under hösten 
kommer tjänsten att vara vakant då Britt-Mari Tjappe Larsson avslutat sitt vikariat.  
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Kyrkoherden och försteorganist Martin Arpåker valde att inte anställa den sökande till 
kantorstjänsten. De ser över olika möjligheter för hösten där högsta prioritet är barn- och 
ungdomskörerna.  

Löneförhandlingar är på gång och går enligt plan. 

 Inkomna skrivelser, rapporter och delegationer 

Inkomna skrivelser från Mats Vikard, Eva Ekström /ACT gruppen, Credo och kontraktsråd 

anmäldes. (KR 2023:17-20) 

 Kyrkoherden informerar 

Matsvinnsprojektet ökar i omfattning – fler och fler människor vänder sig till församlingen för 

att få matkassar vilket gör att diakonerna har önskat tillstånd att köpa in ny kyl och frys. 

Eftersom en diakontjänst kommer vara vakant under hösten har kyrkoherden meddelat att de 

ska avvakta med inköp. Genomlysning av verksamheten ska göras under hösten.  

Biskop Johan fyller 60 i juni och firar med after work. Han önskar inga presenter men gärna ett 

bidrag till ACT. Församlingen uppvaktar med samma summa som till förtroendevalda.  

Barnens dag genomförs 1 juli och kommer delvis vara ett samarbete med kommunen där ett 

antal kommunanställda hjälper till under dagen.  

 Övriga frågor 

Anitha Ljung ställde fråga kring hur biljetthanteringen kommer ske till lucia. Det kommer att 

kommuniceras ut att biljett krävs och eventuella överblivna biljetter kommer att delas ut vid 

dörren. Eftersom Nicolaisalen renoveras kommer det inte finnas möjlighet att livestreama dit.  

 Avslutning 

Ordföranden tackade, önskade de närvarande glad sommar och avslutade mötet.  

 

  


